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Presentation of the Algerian traditional costume

-Bernous and Kachabia in Djelfa as a model-
Présentation du costume traditionnel algérien

-Bernous et Kachabia a Djelfa comme modéle-
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Abstract:

The traditional Algerian dress embodies a cultural heritage and an ancient
civilization.The Djelfa region and its surroundings are considered to be a
center of several artisanal industries, including the manufacture of Burnous
and kachabia, especially in the Messaad region.These two costumes reveal
the historical and cultural value of this region, and illustrate the connection
that the local population has with this ancestral heritage.This article presents
these products and emphasizes the need to organize and protect this artisanal
industry.

:Key words  Artisanal costume, Burnous, Kachabia, Algeria, Djelfa.
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Abstract:

L’habit traditionnel algérien incarne un héritage culturel et une civilisation
millénaire.La région de Djelfa et ses environs sont considérés comme un
centre regroupant plusieurs industries artisanales, y compris la fabrication de
Burnous et de kachabia, notamment dans la région de Messaad.Ces deux
costumes revelent la valeur historique et culturelle de cette région, et
illustrent le lien qu’entretient la population locale avec cet héritage
ancestral.Cet article présente ces produits et met ’accent sur la nécessite
d'organiser et de protéger cette industrie artisanale.

:Mots clés Costume traditionnel, Burnous, Kachabia, Algérie, Djelfa.
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